
Besvarelse af spørgsmål 137 alm. del stillet af Det Energipolitiske 
Udvalg den 15. december 2004.

Spørgsmål 137:
”Findes der et regelsæt, der påbyder netselskaberne at informere forbru-
gerne om, at der findes mulighed for at sænke eltarifferne som alternativ 
til selskabernes milliardinvesteringer i bredbåndsnet? Hvis en sådan in-
formationspligt ikke findes, vil den da nu blive indarbejdet i vejlednin-
gen?”

Svar:
Der findes ikke regler, som påbyder netselskaberne at informere forbru-
gerne om muligheden for at sænke eltarifferne som alternativ til investe-
ringer i bredbåndsnet.

Som nævnt i svaret på spørgsmål 139, fastsættes der ikke med vejlednin-
gen nye, bindende regler.

Forbrugernes interesser varetages gennem reglerne i elforsyningslovens 
§§ 40-44, hvorefter forbrugerne skal være repræsenteret i netvirksomhe-
dernes bestyrelser.
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